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ZÁPIS ZE 122. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO HYBRIDNĚ DNE 2. 12. 2024 

 

 

Přítomni  

Senátoři: Monika Černá, Filip Grygar, Kateřina Keplová, Martina Kohoutková, Jindra 

Lavrenčíková, Marta Pató, Hana Stoklasová 

Online připojeni: Kryštof Barták, Martin Lacina, Jan Rokyta, Zdenka Šándorová, Lada Viková, 

Vítězslav Prchal 

 

Omluveni: Matej Cibik, Jindřich Fišer 

 

Hosté: děkan Jiří Kubeš, František Válek 

 

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

2. Schválení programu jednání 

3. Projednání dokumentu Záměr děkana jmenovat do funkce proděkana pro vnitřní 

záležitosti a rozvoj Mgr. et Mgr. Františka Válka, Ph.D. 

4. Různé 

 

Na začátku zasedání bylo přítomno   11   zvolených senátorů.  

 

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně senátu Jindra Lavrenčíková zahájila ve 13:40 zasedání senátu, přivítala 

přítomné senátorky, senátory a hosty.  

Senátor Filip Grygar byl požádán, aby se ujal role skrutátora. 

Hlasování:   10 PRO 0 PROTI  1 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal F. Grygar. 

 

 

2. Schválení programu jednání 

Senát byl seznámen s programem jednání a požádán o případné návrhy k úpravě nebo 

doplnění. Materiál k projednání byl senátorům zaslán v řádném termínu před zasedáním. 

Bez připomínek. 

Hlasování:  11 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 
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3. Projednání dokumentu Záměr děkana jmenovat do funkce proděkana pro vnitřní 

záležitosti a rozvoj Mgr. et Mgr. Františka Válka, Ph.D. 

 

Podle čl. 6, odst. 5 Jednacího řádu Akademického senátu Fakulty filozofické UPCE se senát 

vyjadřuje k záměru děkana jmenovat nebo odvolat proděkany.  

Děkan fakulty proto žádá fakultní senát, aby se vyjádřil k jeho záměru jmenovat do funkce 

proděkana pro vnitřní záležitosti a rozvoj Mgr. et Mgr. Františka Válka, Ph.D., a to od 1. ledna 

2025. Tento záměr vychází z rozhodnutí současného proděkana pro vnitřní záležitosti             a 

rozvoj PhDr. Iva Říhy, Ph.D., rezignovat na tuto funkci ze zdravotních důvodů k 31. prosinci 

2024. Děkan fakulty nechce nechat tuto funkci neobsazenou a chce tímto zajistit kontinuitu ve 

funkci příslušného proděkana. 

Mgr. et. Mgr. František Válek, Ph.D., je religionista specializující se na náboženství 

starověkého Předního východu, antropologii náboženství a Digital Humanities. Působí           od 

roku 2022 jako odborný asistent na Katedře filosofie a religionistiky naší fakulty. Jeho CV je 

dostupné na https://kfr.upce.cz/cs/frantisek-valek.  

O záměru děkana jmenovat dr. Válka do této funkce po rezignaci dr. Říhy bylo již v říjnu 2024 

informováno kolegium děkana. 

Následovala diskuze. 

Marta Pató vznesla dotaz na genderovou vyváženost děkanského týmu. Děkan Kubeš uvedl, 

že toto téma i nadále považuje za důležité a pro fakultu prospěšné, proto bude dalším členem 

děkanského týmu žena. 

Senátoři vyjádřili poděkování dosavadnímu proděkanu Říhovi za skvělou podporu, kterou vždy 

poskytoval kolegyním, kolegům i studujícím, výbornou spolupráci, a přejí mu co nejlepší zdraví 

a hodně štěstí. 

 

13:45 Zdenka Šándorová připojena online 

13:50 Vítězslav Prchal připojen online 

 

Usnesení: 

Akademický senát FF UPCE projednal záměr děkana jmenovat do funkce proděkana          

pro vnitřní záležitosti a rozvoj Mgr. et Mgr. Františka Válka, Ph.D., od 1. 1. 2025. 

Hlasování:  13 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

 

4.Různé 

Děkan Kubeš informoval o průběhu zasedání asociace děkanů VŠ z minulého týdne.                 

Akademické senáty VŠ budou vyzvány MŠMT k podávání návrhů k úpravě novely VŠ zákona. 

Příští rok se připravuje reorganizace Národního akreditačního úřadu. Vznikne nová instituce. 

Cílem je zprofesionalizování.   

Rozpočet VŠ bude v příštím roce navýšen o 3 mld Kč. 

https://kfr.upce.cz/cs/frantisek-valek
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V nejbližší době bude vydána nová směrnice k činnosti ombudsmanky UPCE. 

Senátoři diskutovali dotazník „Sociální bezpečí na FF“. 

Předsedkyně senátu poděkovala všem za účast a diskusi. Další zasedání se uskuteční                   

13. ledna 2025 v obvyklý čas. 

 

 

 

V Pardubicích 2. 12. 2024  

 

 

Jindra Lavrenčíková, v. r.  

předsedkyně AS FF UPCE 

 

 

Zapsala: B. Krpatová 


